

台北愛樂

青年合唱團 TPHYC

台北愛樂青年合唱團 Taipei Philharmonic Youth Choir

藝術總監 Artistic Director :
杜 黑 Dirk DuHei

聯絡人 Contact :
黃莉婷 HUANG, Li-Ting

電話 Tel :
+886-2-2773-3691

E-mail :
tpf1@tpf.org.tw

網址 Website :
<http://www.tpf.org.tw>

團體地址 Address :
10688 臺北市大安區敦化南路一段233巷
28號B1
B1F., No.28, Ln. 233, Sec. 1, Dunhua S. Rd., Da'an
Dist., Taipei City 10688, Taiwan (R.O.C.)

台北愛樂青年合唱團由優秀大專歌手組成，曲目多元、訓練嚴格，每年於國家音樂廳舉行音樂會。曾獲西班牙國際合唱大賽混聲、民謠雙冠軍，北京東州盃世界合唱大賽最高獎，且是第一支在巴黎聖母院奉獻歌聲的亞洲隊伍！

Composed of outstanding university and college singers, Taipei Philharmonic Youth Choir presents regularly in the National Concert Hall. With their advanced repertoire and well trained performances, the choir has won many significant awards, including double champions in the International Choir Competition in Spain, and the first prize of the World Mandarin Choral Competition in Beijing. It is also the first Asian group that performs in the spectacular Cathédrale Notre Dame de Paris.

《聖誕young起來》，台北愛樂提供 | Merry Christmas



台北愛樂合唱廣場音樂會，台北愛樂提供 | Concert in TPC Plaza



《北歐之聲》，台北愛樂提供 | Nordic Voices



《大地狂想》，台北愛樂提供 | Mundi Renovatio



將臺灣青年之青春活力與音樂文化素養藉著歌聲傳遍世界。
-自由時報

The choir brings the energy and cultivation of music of Taiwanese youth to the world with their songs. -Liberty Times, Taiwan

一支充滿青春活力的年輕隊伍，也是代表臺灣在世界合唱舞臺嶄露頭角的隊伍。 -Taipei Times

A young time with fresh vigor, the choir is also a group that conquers the world choir stage on behalf of Taiwan. -Taipei Times



《永恆的巴赫》，台北愛樂提供 | Immortal Bach